
VÁLTOZÁS ÚTJÁN EGYESÜLET 

Tisztelt Lakosok!
Fogadják szeretettel beszámolómat, amelyben bemutatásra kerül, hogy a 2019-ben kez-
dődött ciklusban a Változás Útján Egyesület (VUE) kampányprogramjából mely vállalá-
sok valósultak meg, ezzel is jobbá téve a szadai lakosok mindennapjait. Köszönöm eddigi 
támogatásukat, a megkezdett munka folytatásához pedig kérem további bizalmukat!! 

Köszönettel: Pintér Lajos polgármester 

POLGÁRMESTERI BESZÁMOLÓ 
(2019–2024) 



UTAK FELÚJÍTÁSA, ÚJ ASZFALT 
BURKOLAT LÉTREHOZÁSA
  •   Jókai utca felújítása – 525 méter, rész-

ben pályázati forrásból (2020. október)
  •   Széchenyi utca – 113 méter, önerőből 

(2020. október)
  •   Hajnal utca – 375 méter, lakossági 

hozzájárulással (2020. december) 
  •   Dombos utca – 376 méter, lakossági 

hozzájárulással (2020. december) 
  •   Boncsoki utca – 511 méter, lakossági 

hozzájárulással (2021 szeptember)
  •   Panoráma utca – 185 méter, lakossági 

hozzájárulással (2021. szeptember) 
  •   Erdő utca – 392 méter, lakossági hoz-

zájárulással (2021. szeptember) 
  •   Székely Bertalan út – 400 méter, 

együttműködésben a Magyar Közút 
Zrt.-vel (2021. november) 

  •   Gesztenyefa utca – 635 méter, lakos-
sági hozzájárulással (2021. november)

  •   Szőlőhegy utca – 454 méter, lakossá-
gi hozzájárulással (2021. december)    

  •   Vadvirág utca – 300 méter, lakossági 
hozzájárulással (2022. február) 

  •   Földvár utca – 483 méter, lakossági 
hozzájárulással (2022. augusztus)

  •   Várdombi utca – 235 méter, lakossági 
hozzájárulással (2022. október) 

  •   Berek utca – 354 méter, önerőből 
(2022. október) 

  •   Ezredes utca – 230 méter, lakossági 
hozzájárulással (2022. november) 

  •   Dózsa György út – 503 méter, együtt-
működésben a Magyar Közút Zrt.-vel 
(2023. november)

  •   Csapás utca – 630 méter, önerőből 
(2024) 

A Változás Útján Egyesület (VUE) 
2019-es választási programjában 
kiemelt helyen szerepelt a telepü-
lésfejlesztés, azon belül is a minél 
több, szakszerűen megépített, asz-
faltozott útburkolat létrehozása. 

TELEPÜLÉSFEJLESZTÉS

HALADJUNK A VÁLTOZÁS ÚTJÁN!



 UTAK FELÚJÍTÁSA, MART ASZFALTOS 
BURKOLAT LÉTREHOZÁSA
  •   Liget köz – 130 méter, önerőből  

(2023)
  •   Hársfa utca – 200 méter, önerőből 

(2023)
  •   Homok dűlő – 130 méter, önerőből 

(2023)
  •   Ősz utca – 80 méter, önerőből  

(2023)
  •   Kisfaludy utca – 500 méter, önerőből 

(2024)
  •   Présház utca – 380 méter, önerőből 

(2024)
  •   Zalagyöngye – 500 méter, önerőből 

(2024)
  •   Diófa utca – 130 méter, önerőből  

(2024)
  •   Barackfa utca – 270 méter, önerőből 

(2024)
  •   Ősz utca – 160 méter, önerőből  

(2024)
  •   Aranyhegy utca – 900 méter,  

önerőből (2024)
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  •   Árpád utca – 150 méter, önerőből 
(2024)

  •   Ady Endre utca – 300 méter,  
önerőből (2024)

  •   Teleki Sámuel – 450 méter, önerőből 
(2024)

5 év alatt közel 

 11 KILOMÉTER  
UTAT ÚJÍTOTTUNK MEG!



MEGVALÓSULT BERUHÁZÁSOK 
  •   Gyermekorvosi rendelő átadása  

(2020. február)
  •   Könyvtár felújítása, közösségi tér  

kialakítása (2020. június) 
  •   Mini Bölcsőde átadása  

(2020. november) 
  •   Szadai Községi Piac  

átadása (2021. július) 
  •   Sportcentrum véglege-

sítése (2020. augusztus)
  •   Szadai Köztemető  

Ravatalozó felújítása  
(2020. június) 

  •   Székely Bertalan Óvoda-
Bölcsőd Dózsa György 
úti udvarának felújítása  
(2020. szeptember) 

A Változás Útján Egyesület (VUE) 
2019-es választási programjában 
kiemelt helyen szerepelt a koráb-
ban elkezdett beruházások szaksze-
rű befejezése és újabbak elkezdése. 

TELEPÜLÉSFEJLESZTÉS
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  •   Szada Községi Piac  
további fejlesztése,  
gépészet, épület  
lezárása (2022)

  •   Berek utcai szerkezet-
kész ingatlan meg- 
vásárlása (2022)

  •   Középületek,  
intézmények energeti-
kai fejlesztése (2023)

  •   Székely Bertalan út  
24. sz. épület meg- 
vásárlása, közösségi  
ház létrehozása  
(2023)

  •   Szadai Köztemető  
fejlesztése (2023) 

  •   Sportcentrum további gépészeti  
fejlesztése, burkolatok építése  
(2023)

  •   A Dózsa György út 84. sz. épület  
megvásárlása a Szada Nova NKft.  
számára (2023)
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  •   Székely Bertalan Óvoda-Bölcsőde  
bővítése, építkezés elindítása  
(2024. február – 2025. május)

  •   A Székely Bertalan Óvoda- 
Bölcsőde melletti parkoló bővítése 
(2024. március) 

  •   Dobogói Szabadidőpark fejlesztése 
(2024–2025)   



JÁTSZÓTEREK LÉTREHOZÁSA 
  •   Malomvég Sportcentrum  

(2020. október)
  •   Szőlőhegy  

(2021. január) 
  •   Településközpont  

(2024. április) 

  •   Dobogói Szabadidőpark  
(2024–2025) 

A Változás Útján Egyesület (VUE) 
2019-es választási programjában 
kiemelt helyen szerepelt szabad-
időparkok létesítése, valamint 
játszóterek felújítása és telepü-
lésrészenként újak létesítése.  
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GYALOGOS UTCÁK,  
JÁRDÁK ÉS KERÉK- 
PÁRUTAK 
  •   Járda a Kisfaludy  

utcában (2022.) 
  •   Gyalogút a Napsugár  

köz és az Ady Endre  
utca között (2023.)

  •   Sárga keretes KRESZ táb-
lák a Dózsa György úton,  
a Vasút és a Székely   
Bertalan úton (2023.) 

  •   Járda Szada és  
Veresegyház között  
(kezdés 2024 nyarán) 

A Változás Útján Egyesület (VUE) 
2019-es választási programjá-
ban kiemelt helyen szerepelt a 
biztonságosabb gyalogos közle-
kedés megteremtése, a lakossá-
gi igényeket és a lehetőségeket 
figyelembe vevő szakszerűen meg-
épített járdaszakaszok és használ-
ható kerékpárutak megépítése. 

TELEPÜLÉSFEJLESZTÉS
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Visszaállítottuk az együttélés szabályai-
nak érvényre juttatását támogató közte-
rület-felügyeletet.
 A közbiztonság érdekében a korábbi 
elavult térfigyelő kamerákat lecseréltük, 
azok számát 24-re bővítettük, rendszám-
felismerő kamerákat is telepítettünk a 

EGYÜTTÉLÉS

KÖZBIZTONSÁG 

Megtörtént az együttélés szabályait rögzítő 
rendelet felülvizsgálata a lakossági igények  
figyelembevételével. 
 A Helyi Építési Szabályzatról szóló ren-
delet 2021-es módosításával érvényesül a 
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bevezető utak elejére a rendőrségi mun-
ka segítése érdekében. Célunk, hogy a 
települési térfigyelőkamera-rendszert 
további kamerákkal bővítsük.

„telkenként egy lakás elve”. A szabályozás-
sal elérjük, hogy a lakosságszám ne emel-
kedjen 8  500 fő fölé, így megmaradhat a fa-
lusias érzet és a település varázsa, amiért 
Szadát választották.



Büszkék vagyunk a Változás Útján 
Egyesület (VUE) alapvető céljainak 
megfelelő szadai közösségi élet fel-
pezsdítésére, melyet a civil kezdemé-
nyezések támogatásával értünk el.

A helyi gazdaság fejleszté-
se, és a helyi vállalkozások se-
gítése elemi érdekünk a mun-
kahelyteremtés és a helyi 
bevételek növelése céljából. 

CIVILEK,  
KÖZÖSSÉGI ÉLET 

GAZDASÁGI ÉLET
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Ennek megfelelően az önkormányzat 
2021-től Civil Pályázati Alapot hozott lét-
re azzal a céllal, hogy a helyi civil szer-
vezetek és magánszemélyek részére 
pénzügyi támogatást biztosítson a he-
lyi lakosok érdekében végzett tevékeny-
ségükhöz és rendezvényeikhez. A Sport-
támogatási Keret és a Közbiztonsági Alap 
útján pedig segítjük a szadai egyesületek 

Mindig örvendetes, ha azt tapasztaljuk, 
hogy egy vállalkozás megtalálja számítá-
sait településünkön.
 Az elmúlt években több, már Szadán 
működő vállalkozás is a bővült, míg má-
sok a Szadára költözés mellett döntöttek.

  •   BioTechUSA – bővülés a Szadai  
Ipari Parkban

  •   Ratiolab Hungary Kft. – bővülés  
a Szadai Ipari Parkban

  •   Új-Ház Centrum Budapest Zrt. – új áru-
ház kialakítása a Dózsa György úton 

  •   Penda Kft. – új telephely kialakítása  
a Dózsa György úton 

működését. A támogatások összege évről 
évre növekszik, 2024-ben a kezdeti keret 
háromszorosát ítéltük oda, a Civil Keret-
ben 8, a Sporttámogatási Keretben 6,9; a 
Közbiztonsági Alapban pedig 4 millió fo-
rint jutott pályázatokra. Ezeken túl min-
den évben 4 millió forinttal támogatjuk 
valamelyik szadai egyházat is. 



  •   Minden évben több szűrőprogramot 
tartottunk 

  •   A lakosságszám növekedése miatt a 
szadai házi orvosi praxisok számát nö-
veltük

  •   Az új gyermekorvosi praxis rendelőjét 
is átadtuk a védőnői szolgálatnak helyet 
adó épület bővítésével

EGÉSZSÉGÜGYI 
FEJLESZTÉSEK, 
PROGRAMOK 

A Változás Útján Egyesület (VUE) 
számára mindig fontos pont volt 
a helyi egészségügyi szolgálta-
tások fejlesztése, azok könnyebb 
elérhetőségének megteremtése. 

HALADJUNK A VÁLTOZÁS ÚTJÁN!



A Változás Útján Egyesület (VUE) 
2019-es választási programjában 
célul tűzte ki a lakosság segítését 
a felelős hulladékgazdálkodás ki-
alakításában (szelektív hulladék-
gyűjtés hatékonyabb kivitelezése, 
harc az illegális szemetelés ellen, 
veszélyes hulladékok gyűjtés), il-
letve vállalta a zöld felületek meg-
tartását, azok megóvását és facse-
metékkel való bővítését. 

KÖRNYEZETVÉDELEM
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  •   Szelektív hulladékok gyűjtésérése 
szolgáló edények osztása minden 
szadai háztartása számára ingyenesen

  •   Esőkert kialakítása – együtt- 
működésben a Tavirózsa  
Környezet- és Természetvédő  
Egyesülettel (2023–2024) 

  •   Parkok szakszerű kezelése  
és kialakítása 

  •   Folyamatos fásítási programok pályá-
zatok segítségével és saját forrásból 
– 300 fa ültetése

  •   Komposztálás elősegítése ingyenes 
raklap biztosításával

  •   TeSzedd szemétgyűjtési akció  
települési koordinálása és az ahhoz 
szükséges eszközök biztosítása



Petrák Árpád
Szadán élek születésem óta, itt neveltem 
két leánygyermekemet, akik időközben két 
kisunokával ajándékoztak meg. Érettsé-
git a Gépjármű Technikai Szakközépiskolá-
ban szereztem, majd elvégeztem 
egy menedzserképző tanfo-
lyamot Ausztriában, va-
lamint pénzügyi tanács-
adói képesítéssel is 
rendelkezem. Megszer-
zett tudásomat a ci-
vil életemben a szadai 
„STIHL Szakkereskedés” 
üzemeltetése során ka-

Pintér Lajos
 1977-ben születtem egy több mint tízge-
nerációs múltra visszavezethető szadai 
földműves családba. A 2019-es választá-
sokat megelőzően gyártóeszköz-fejlesztő 
mérnökként dolgoztam több mint 23 évig. 
A közéletben másfél évtizede veszek részt 
aktívan. Hiszem, hogy XXI. századi elvárá-
soknak megfelelő polgármesterre és kép-
viselő-testületre van szüksége Szadának, 
ugyanis meg kell őriznünk a vidéki lét min-
den előnyét úgy, hogy továbbra is fejlesz-
tésekkel reagálunk a közösségi igények-
re. Szada vállalkozásainak gazdasági ereje, 
a civil szervezetek aktivitása, az egyházak 
lelki támogatása, az intézmények terem-
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matoztattam, amelyet feleségemmel közö-
sen vezettem évtizedekig. A Szadai Refor-
mátus Gyülekezet presbitereként szolgálok 
több mint tíz éve. Képviselőként 1998 óta, 
alpolgármesterként pedig 2003 óta szolgá-

lom Szada közösségének érdekeit. 
Személyes érintettségem mi-

att fontos feladatként fogal-
maztam meg, hogy a VUE 
csapatával közösen a 
szadai fogyatékkal élők 
gondjait felismerjük és 
minden lehetőséget ki-
használjunk az életminő-

ségük javítása érekében. 

tő munkája, 
a fiatalok 
kreativitá-
sa, az idő-
sebb ge-
nerációk 
tapaszta-
lata Szada 
legnagyobb 
erőforrásai. 
Ezekre a hatalmas ér-
tékekre számítva, ehhez tudásomat, szere-
tetemet és minden energiámat felajánlva 
szeretnék Szada polgármestere lenni az el-
következendő ciklusban is.

BEMUTATKOZNAK  
A VÁLTOZÁS ÚTJÁN EGYESÜLET 

KÉPVISELŐJELÖLTJEI



Molnár  
Csaba Sándor
Születésem óta Szadán élek, feleségem-
mel és három gyermekünkkel itt ala-
pítottunk családot. Gépész végzetsé-
gemmel húsz évig dolgoztam vezetői 
beosztásban nagyobb ipari cégeknél. 
A 2019-es választások után külső bi-
zottsági tagként, majd 2022-től képvi-
selőként szolgálom a települést. 2021 
májusától a Szadai Községi Piac bein-
dítását és üzemeltetését kaptam meg 
feladatul. Az energetikai munkacso-
port vezetőjeként az önkormányzati in-
tézményekben jelentős, azonnali költ-
ségcsökkentő fejlesztéseket hajtottunk 
végre. Az elmúlt években egyesületünk-

Boros Gábor
2002-ben házasodtam Szadára, a Köz-
ponti részen lakunk feleségemmel és 
3 leánykánkkal. 2019-től há-
rom éven keresztül vezet-
tem képviselőként a Hu-
mánügyi Bizottságot, 
majd a Szada Nova 
Nkft. ügyvezetője 
lettem. A település-
üzemeltetés és a fej-
lesztések elválaszt-
hatatlanok az itt élő 
lakosoktól, az épített 
környezettől, a természe-
ti közegtől, növény- és állat-
világtól. Nagyközségünkre így élő-
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kel több kö-
zösségi 
progra-
mot 
(Teszedd 
szemét-
szedés, 
húsvéti to-
jáskeresés, 
kertmozi, miku-
láscsomag) is szer-
veztünk. A VUE tagjaként közösségi 
gyümölcsös telepítésében is részt vet-
tem. Célom, hogy a megkezdett munkát 
folytathassam Szada szolgálatában. 

lényként, organizmusként gondolok, 
melyhez megismerésén alapuló szere-

tet köt. Döntésemmel, vélemé-
nyemmel és intézkedése-

immel az egész közösség 
érdekeit továbbra is az 
egyéni érdekek fölé 
kell rendeljem. Cé-
lom az infrastruktu-
rális fejlesztések és 
az emberi kapcsolatok 

építőjeként is az, hogy 
Szada olyan település le-

gyen, ahol születni, tanul-
ni, dolgozni majd megöreged-

ni, tehát élni jó.
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Gelle Róbert
1980-ban születtem, azóta is Szadán élek, 
immáron feleségemmel és két leánygyer-
mekünkkel. Képviselőként és a pénzügyi 
bizottság elnökeként 2019 óta, több mint 
20 éves, multinacionális vállalatoknál 
szerzett tapasztalatommal segítem szü-
lőfalumat. Finanszírozási szempontból 
sikeresen jutottunk túl a világjárványon, 
és állunk jelenleg is stabilan az egyéb-
ként ingatag világgazdasági helyzetben. 
A kettős válság ellenére - külső segítség 
nélkül - megteremtettük a pénzügyi hát-
terét több mint 10 km út fejlesztésének, 
új szintre emeltük a játszótereink minő-

Székely Beatrix
Budapestről érkeztünk 20 éve Szadára. 
A környéket a Gödöllői Agrártudományi 
Egyetemen töltött éveim és a lovassport 
kapcsán ismertem meg. Nagycsaládos-
ként hamar megszerettük a vidéki 
élet nyújtotta békét és emberi 
közösséget, ma már a gon-
dolat sem merül fel ben-
nünk, hogy másutt lak-
hatnánk. A mérnöki és 
gazdaságtudományi 
diplomáim mellett 
több továbbképzésen 
és tanfolyamon folya-
matosan képzem ma-

ségét, jelen-
tősen meg-
emeltük a 
civil szer-
veződé-
sek támo-
gatását. Az 
úthálózat 
további fej-
lesztése mellett 
kiemelten fontosnak 
tartom Szada falusias jellegének megőr-
zését, mint ahogy a minket körülvevő er-
dők és tájvédelmi területek megóvását is.

gam, így szerettem meg a tűz- és munka-
védelmet, amely munkakörben azóta is 
lelkesen dolgozom. Mindemellett igazi 
közösségi emberként lelkes szervező va-

gyok, a helyi rendezvényeken is szinte 
mindig segédkezek. 2019-ben 

önkormányzati képviselő-
nek választottak, azóta is 

híven szolgálom Szada 
lakóit. Célom, hogy az 
emberekkel beszélget-
ve a napi problémákat 
is tudjam képviselni az 

önkormányzati mun-
kában. 
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Juhász Sándor Bert
Feleségemmel 7 éve Szadát 
választottuk Budapest és 
több vidéki nagyváros 
után. A környező ta-
vak, a gödöllői domb-
ság, a természeti ér-
tékek vonzottak ide, 
alig vártam, hogy li-
getes kertet készít-
hessek. Civil aktivista-
ként 4 éve veszek részt 
minden ügyben, ami segít 
megőrizni a természetet, ami-
ért itt építkeztünk.  Építőmérnökként, 
minőségügyi szakmérnökként és a Ma-

Dr. Vada Edina
2002 óta élek Szadán. Innen jártam kö-
zépiskolába és egyetemre. Állatorvosi 
diplomám megszerzése után itt nyitot-
tam rendelőmet 2012-ben. Ezzel pár-
huzamosan dolgoztam Budapesten, 
bővítettem a tudásomat. 2020-ban meg-
született kislányom, aki Szadán kezd-
te a bölcsődét, majd itt folytatta az 
óvodát is. 2020 óta egyre többet foglal-
kozom állatvédelemmel és az állattartás-
sal, a helyes kutyaválasztástól a tudatos 
gazdinevelésig. Fontosnak tartom a he-
lyes állattartási kultúra, a megfelelő ál-
latjóllét hangsúlyozását, valamint egy 
felelős gazdiközösség kialakulását Sza-
dán is. 

gyar Mérnöki Kamara tagjaként 
hazai és külföldi infrastruktú-

ra-fejlesztéseket terveztem, 
kiviteleztem. Szeretném, 
ha több mint 20 éves ta-
pasztalataimat helyben 
is tudnám hasznosíta-
ni azért, hogy Szada to-
vábbra is magas presztí-

zsű, otthonos, a falusias 
hagyományokat is meg-

őrző, és minden értelemben 
„zöld”, az itt élők igényeinek meg-

felelően kertvárosias jellegű település le-
gyen. Nekünk ez jelenti az otthont.

 Itt élek 
Szadán, is-
merem és 
szeretem 
a helyie-
ket – le-
gyenek 
régóta 
itt élő em-
berek, vagy 
újonnan ide-
költöző lakosok. 
Itt tervezem a jövőmet és itt szeretném 
a kislányomat is felnevelni, ezért is fon-
tos számomra, hogy Szada tovább fej-
lődjön.
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